
Warszawa, dnia 22.01.2008 roku 

PROTOKÓŁ nr 01/2008 
z posiedzenia Prezydium ZZPW w dniu 22.01.2008 roku 

Plan posiedzenia: 

L Otwarcie posiedzenia, 
2. Przedstawienie planu posiedzenia i jego zatwierdzenie, 
3. Sprawa odprowadzania składek na FORUM ZZ, 
4. Omówienie negocjacji nad ZUZP, 
5. Omówienie aktualnej sytuacji negocjacji placowych w spółkach, 
6. Preliminarz kosztów ZZPW na 2008 rok, 
7. Wolne wnioski oraz sprawy różite, 
8. Zakończenie posiedzenia. 

W posiedzeniu Prezydium ZZPW udział wzięli: 

Waldemar Ziobro, Przewodniczący ZZPW 
2. Marek Jaskulski 
3. Jacek Labiga 
4. Marek Kaczmarczyk 
5. Józef Labuda 
6. Maria Watras 
7. Maciej Michalczonek 
8. Zenon Chylicki 
9, Stanisław Kastrau 

oraz zaproszeni goście: 
1. Zenobiusz Jamiolkowski, Przewodniczący KK Rewizyjnej 
1. Aleksander Kufka, administrator strony internetowej „Warsztat" 

Ad.!. Waldemar Ziobro, przewodniczący ZK ZZPW witając wszystkich 
członków dokonał otwarcia posiedzenia Prezydium 

Ad.2. Następnie Przewodniczący przedstawił plan posiedzenia, który po 
dopisaniu punktu Pt Preliminarz kosztów ZK ZZPW na 2008 rok został 
zatwierdzony przez zebranych jednogłośnie. 

Ad.3. W tym punkcie Waldemar Ziobro przedstawił pismo otrzymane z Forum 
ZZ w sprawie zaległości w odprowadzaniu składek członkowskich na tą 
centralę związkową. 

Z treści pisma wynika, że ZK ZZPW ma zaległości w wysokości około 
3.600,- zł na FORUM, ponadto z informacji przedstawionych przez skarbnika 
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ZK wynika, że jeszcze nie wszystkie organizacje zakładowe mają uregulowane 
składki na ZK wynikające ze Statutu oraz Uchwał. 

W związku z powyższym, po omówieniu tej sytuacji podjęto n/w decyzje: 

UCHWAŁA NR 1/08 
Prezydium ZK ZZPW na swym posiedzeniu podjęło Uchwałę upoważniającą 
skarbnika do wystąpienia na piśmie do organizacji zakładowych zalegających 
z płatnościami wynikającymi ze Statutu o pilne uregulowanie składek na ZK 
ZZPW. 

Uchwała podjęta przy 1 glosie przeciwnym. 

UCHWAŁA NR 2/08 
Prezydium ZK ZZPW na swym posiedzeniu podjęło Uchwałę w sprawie 
upoważnienia skarbnika ZK do uregulowania zaległości finansowych 
wynikających z treści pisma, oraz regulowania na bieżąco składek 

odprowadzanych na Forum ZZ w ramach możliwości finansowych ZK ZZPW, 
przy zachowaniu płynności finansowej ZK ZZPW 

Uchwała podjęta przy 1 głosie przeciwnym. 

Ad.4. W tym punkcie omówiono dotychczasowe spotkania na temat 
wprowadzenia poprawek do ZUZP, które prowadzone są na szczeblu spółek. Z 
przedstawionych informacji wynika, że dotychczasowe spotkania niewiele 
dały, gdyż niektórym organizacjom związkowym ten ZUZP odpowiada i nie 
widzą potrzeb wprowadzania zmian (np: Solidarności). 

Ponadto w tym punkcie J. Labuda poruszył sprawę przepływu informacji, z 
tych spotkań oraz zawiadamiania o spotkaniach organizacji zakładowych, 

które jego zdaniem jest beznadziejne. 

Zaistniałą sytuację wyjaśnił J. Labiga powołując się na pismo z dnia 
14.11.2007 roku, informując, że w innych związkach mają zatrudnione 
sekretarki, które pracują w związkach i przesyłają te informacje do organizacji 
zakładowych. 

Ponadto poinformował, że dnia 25 01.08 roku o godzinie 1100 w sali 104 na 
ul. Szczęśliwickiej odbędzie się spotkanie na temat ZUZP. 

Po omówieniu w/w spraw na wniosek J. Labudy ustalono, że: Przewodniczący 

ZZPW będzie informował wiceprzewodniczących o spotkaniach i kto ma w 
nich brać udział. 

Ad.5. Przewodniczący W Ziobro zapoznał zebranych z aktualną sytuacją w 
spółkach związaną z prowadzonymi negocjacjami płacowymi. Ponadto 
zapoznał się z przedstawianymi przez przedstawicieli organizacji 
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zakładowych problemami na szczeblu zakładów pracy, związanymi z 
uzgodnieniami podwyżek wynagrodzeń dla poszczególnych pracowników. 
W związku z powyższym po omówieniu tych problemów, członkowie 
Prezydium proponują wprowadzić zapis w negocjacjach na szczeblu spółek: 

- podwyżki wynagrodzeń na zakładach pracy przeprowadzić w uzgodnieniu z 
organizacjami zakładowymi, 
- zwiększone środki o 20 % przeznaczyć na podwyżki w Sekcjach w miejscach 
gdzie brakuje pracowników na stanowiskach pracy i dla pracowników 
zaniżonych i niżej uposażonych. 

Ponadto członkowie Prezydium upoważnili Przewodniczącego do 
wystąpienia na piśmie do Spółek o podwyżkę wynagrodzeń do wysokości 
średniego wynagrodzenia w sektorze przedsiębiorstw Panstwowych. 

Ad.6. W tym punkcie ustalono że, szczegółowe ustalenia preliminarza na 2008 
rok odbędą się na następnym posiedzeniu Prezydium w miesiącu lutym, przed 
posiedzeniem Zarządu Krajowego ZZPW, które zaplanowano na dzień 
11 03.2008 roku. 

Ad.7. W tym punkcie członkowie Prezydium omówili n/w sprawy: 

--- S. Kastrau zadał pytanie dlaczego nie wszyscy członkowie Prezydium 
ZK ZZPW byli powiadomieni o spotkaniu z nowym ministrem ? Te same 
uwagi wniósł też J. Labuda mający też pretensje o to spotkanie Na zadane 
pytanie odpowiedzi udzielił organizator tego spotkania kol. M. Michalczonek, 
sekretarz generalny, który poinformował, że były problemy z akceptacją 
rozszerzonego składu delegacji naszego związku na to spotkanie ze strony 
ministerstwa. 

Ustalono, że: Przewodniczący ZK ZZPW będzie informował o tych 
spotkaniach i ustalał kto ma być oddelegowany na takie spotkania. 

Ponadto Przewodniczący zaproponował że na następne posiedzenie 
Zarządu Krajowego ZZPW zaprosi członków Rady Nadzorczej wybranych 
przez pracowników, na początek z PKP Przewozy Regionalne, następnie 
przedstawicieli strony społecznej w pozostałych spółkach. 

--- M. Watras przedstawiła informację na temat wykazu pracowników 
uprawnionych do zwiększonego odpisu na ZFŚS (pismo z Centrali spółki PLK 
nr.IPR9-160/17/07 z dnia 31 07 2007 roku). 

--- M Watras przedstawiła pismo o nr. IOR 04/08 z dnia 10/01/08 w 
sprawie wyrażenia opinii na temat utworzenia nowego Oddziału Linii Dużych 
Prędkości w Warszawie oraz zatwierdzenia regulaminow dotyczących tego 
Oddziału. 
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UCHWAŁA NR 3/08 
Prezydium ZK ZZPW na swym posiedzeniu upoważniło Marię Watras wraz z 
Andrzejem Płotkowskim do zajęcia stanowiska w w/w tematach, które 
przedstawione zostanie na posiedzeniu Zarządu Krajowego ZZPW 

UCHWAŁA NR 4/08 
Prezydium ZK ZZPW na swym posiedzeniu zobowiązało Sekretarza 
Generalnego ZZPW do założenia księgi inwentarzowej i spisania wykazu 
majątku ZZPW stan na dzień 31.01.2008 roku, oraz sporządzenia 

uaktualnionego wykazu Uchwał i protokołów od 2007 roku włącznie. 

---- Następnie omówiono sprawę wykonania kopii kluczy do pomieszczeń 
biurowych dla członków Prezydium, którzy po przybyciu do Warszawy nie 
mają możliwości wstępu do biur ZZPW. 

Ustalono, że: J. Łabiga dorobi klucze dla wszystkich członków Prezydium 
ZK ZZPW. 

---- Ponadto J. Łabiga poinformował członków Prezydium, że w przeciągu 

1 miesiąca będą sprowadzone nowe meble do biura ZZPW. 

---- Następnie J. Labuda zadał pytanie czy nie możemy wystąpić do spółki 
Cargo o kolejny etat dla członka Prezydium ? Odpowiedzi udzielił W. Ziobro 
informując, że do czasu osiągnięcia wymaganej liczby członków związku nikt 
nie da nam kolejnego etatu związkowego; obecnie brakuje nam około 100 
członków ZZPW. 

---- Kolejnym tematem omówionym podczas tego posiedzenia była sprawa 
utrzymania ulgi dla organizacji zakładowych rozwijających się i zakładających 

nowe organizacje zakładowe. 

Przewodniczący ZZPW poinformował, ze będzie proponował 
utrzymanie tych ulg na następnym posiedzeniu Zarządu Krajowego. 

---- Omówiono sprawę urlopowania Józefa Labudy, przew. ZZPW w CM 
Gdynia, którego organizacja spełnia wszystkie wymogi wynikające z Ustawy o 
ZZ a on z tego nie korzysta. 

W związku z powyższym Prezydium ZK ZZPW po omówieniu tej 
sprawy zobowiązało J. Labudę do uregulowania tego tematu i wystąpienia o 
pełen etat do pracy w związku. 

---- Temat urlopowania członków Prezydium ZK na dyżury w biurze ZK 
ZZPW przełożono na następne posiedzenie. 

---- Następnie Przewodniczący krótko omówił sprawę kierowanych pism 
przez Andrzeja Pawelca, które psują opinię naszemu związkowi. 

---- Przypomniano o składaniu wniosków na odznaczenia resortowe dla 
naszych członków związku w terminie do końca lutego b/r. 
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Ad.8. Po wyczerpaniu wszystkich tematów z Planu, Przewodniczący ZZPW 
zakończył posiedzenie Prezydium. 

PROTOKÓŁ OPRACOWAŁ 

Stanisław Kastrau 

• 

• 
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